
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 
Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. 
augusztus 27. napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Dr. Papp Ágostonné, Lányi 
György, Katus Norbert, Farkas Gáborné, Zemen József, Kecser  István, Szücsi 
Csaba, László Ferenc, Csanádi Gábor,  Farkas Ferenc. Lukács István Cseri Péter 
települési képviselők. 
Seprősné Cseri Ágota a pénzügyi csoport vezetője, Bálint Sándorné az 
Összevont Napközi-otthonos Óvoda vezetője, Négrádi Tamás a HASZ Kft. 
képviseletében, Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen 
megjelenteket, megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom. Kiss 
Tamás települési képviselő jelezte, hogy az ülésen nem tud részt venni, Horinka 
László polgármester pedig kb. 20.30-ra érkezik, addig az ülést én fogom vezetni. 
A telefonokat kérem kikapcsolni vagy néma üzemmódba tenni. Jegyzőkönyv-
vezetőnek felkérem Kántor Erzsébetet és Kissné Géringer Mártát, jegyzőkönyv-
hitelesítőnek felkérem Zemen József települési képviselőt. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai  egyhangú szavazati aránnyal 
Zemen József települési képviselőt jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztották. 
 
 
NAPIREND ELŐTT: 
Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

Cseri Péter alpolgármester: Elsőként a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról kellene döntenünk. Van-e valakinek kérdése a kiküldött beszámolóval 
kapcsolatosan.  Ha nincs, akkor, aki elfogadja a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról kiküldött jelentést, az szavazzon. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
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132/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a lejárt 
határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Horinka László polgármester 

 
Cseri Péter alpolgármester:  Javaslatot teszek a meghívóban kiküldött 
napirendi pontok tárgyalására azzal, hogy még ki kellene egészíteni a Tápió-
vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosításával, 
a Jegyző Asszonynak is lenne egy szóbeli kiegészítése, a tervellenőri 
megbízással, tájékoztató lenne a Polgármester részéről a két ülés között eltelt 
fontosabb eseményekről. 
  
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi 
pontok tárgyalásáról döntöttek: 
 
Az ülés napirendje: 
1./  2009. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor,  a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
2./ Sülysáp nagyközség temetőfenntartásáról és temetkezéséről szóló 

beszámoló megtárgyalása 
 Előadó: Farkas Ferenc temetkezési vállalkozó 
 
3./ E g y e b e k: 
  a./ Közterületek elnevezése 
  - Lányi György képviselői indítványa 
  - 109/2008. (IV.21.) sz. önkormányzati határozat visszavonása 

Előadó: Horinka László polgármester 
Kecser István, a TFKB elnöke 

    Lukács István, az OMSB elnöke 
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b./ Közösségi közlekedés tapasztalatai Sülysápon 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 c./ Városi Rendőrkapitányság Vezetőjének támogatási kérelme 
  Előadó: Horinka László polgármester 

Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
elnöke 

 
 d./ Társulási megállapodás módosítása 
  Alapító Okirat módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 e./ Továbbtanulási kérelem támogatása 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 f./ Képviselői indítvány 
  Előadó: Katus Norbert települési képviselő 
 
  h./ Bérleti szerződés felbontása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
 
 i./ Kistérségi Gondozási Központ felajánlása  
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 j./ Móra Ferenc Általános Iskola álláshely visszavonási ügye 
  Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 k./ Összevont Napközi-otthonos Óvoda névviselési ügye 
  Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 l./ Béke u. – Tápió u. forgalmi rend változása 
  Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke 
 

m./ Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítása 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 n./ Tervellenőri megbízás 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 o/ Döntés a szociálisan rászoruló energiafogyasztók támogatásáról 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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Cseri Péter alpolgármester: Javasolom, hogy az 1./ napirendi pont tárgyalását 
cseréljük meg a 3/k. napirendi pont tárgyalásával, hogy az Óvodavezető 
Asszonynak ne kelljen sokáig várakoznia. 
 
 
3/k. NAPIRENDI PONT: 
Összevont Napközi-otthonos Óvoda névviselési ügye 
 
Cseri Péter alpolgármester: Kérdezem az Óvodavezető Asszonyt, hogy van-e 
szóbeli kiegészítése? 
 
Bálint Sándorné: A demokratikus választáson a Csicsergő név nyert. Vidéken 
vagyunk, így szerettünk volna egyszerű, de kellemes hangzású nevet és ez utal a 
gyermekek csicsergő beszédére is. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 
  

133/2009. (VIII.27. sz. önkormányzati határozat 
  
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy az Összevont Napközi-otthonos Óvoda a „Csicsergő” Összevont Napközi-
otthonos Óvoda nevet felvegye. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt és az Óvoda Vezetőjét a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő:  2009. szeptember 30. 
Felelős:  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Bálint Sándorné óvodavezető 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp Nagyközség temetőfenntartásáról és 
temetkezéséről szóló beszámoló megtárgyalása 
 
Cseri Péter alpolgármester: Megkérdezem az előterjesztés előadóját, hogy 
kíván-e valamit hozzáfűzni a beszámolóhoz? 
 
Farkas Ferenc vállalkozó: A bizottsági ülésen már mindent elmondtam és meg 
is beszéltük. 
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Csanádi Gábor: Sajnos régebben volt rá példa, hogy a temetőben ellopkodták a 
virágokat és megrongálták a sírokat, ebben történt-e valamilyen javulás? 
 
Farkas Ferenc vállalkozó: Napi szinten több időt töltünk a temetőben a 
karbantartási munkálatok végzése miatt. Egy olyan esetről tudok, amikor egy 
márvány sírkövet el akartak lopni, én másról nem tudok. 
Szeretném még elmondani, hogy a temetés nem csak abból áll, hogy valaki 
megveszi a koporsót, hanem olyan tételeket is tartalmaz, ami nem jelentkezik a 
számlán: a virágok, a gyászolók megvendégelése, stb. 
 
Cseri Péter alpolgármester: A beszámolóból kiderül, hogy egy átlagos temetés 
170-180 eFt-ba került, ha a segély összegének a 20 eFt-ot célozzuk meg, akkor 
már segítünk. Én úgy tudom, hogy min. 10 %-ának kell lenni a segélynek. 
 
Lányi György: Szeretném megkérdezem, hogy mivel a Farkas Ferenc települési 
képviselő és ő a temetkezési vállalkozó is, ez összefér? 
 
Cseri Péter alpolgármester: Ez valóban nem rendezett kérdés javasolom, hogy 
ezt a vállalkozó 2009. december 31. napjáig tegye rendbe. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Tudomásom van arról, hogy gazdasági társaság 
létrehozását kezdeményezte a Képviselő Úr, mert ez így valóban nem törvényes. 
 
Lányi György: Én már erre egy évvel ezelőtt is rákérdeztem, akkor azt mondta 
a Képviselő Úr, hogy a fia fogja átvenni a vállalkozás vezetését. 
 
Farkas Ferenc:  Valóban a fiam fogja átvenni, de ehhez időre volt szükség. 
 
Farkas Gáborné: Javasolom, hogy térjünk vissza a határozati javaslathoz, mert 
az a temetési segély megjelöléséről szól. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A határozati javaslat a segély összegéről szól, a 
függelék a temetési költség nagyságát jelöli meg. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Ha a temetési segély összegét 20 eFt-ban 
határozzuk meg, akkor a temetési költségnek 200 eFt-ot kell kitennie. 
 
Farkas Ferenc: Én úgy tudom, hogy az átlagtemetés 10 %-át kell segélyként 
megtéríteni, nem a szokásos legolcsóbbét. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Ez viszont rendeletmódosítást jelent. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Van akadálya a rendeletmódosításnak? 
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Nincs semmilyen akadálya. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Akkor javasolom, hogy módosítsuk a 15/2007. 
számú rendeletünket azzal, hogy a temetési segély összege nem lehet kevesebb 
az átlagos temetési költség 10 %-ánál. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

134/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Az egyes 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló 15/2007.(XII.17.) számú 
rendeletének módosításáról 1. számú függelékében meghatározott temetési 
segély mértékét 2009. augusztus 28. napjától 20.000.-Ft-ban jelöli meg..  
 
 
Felkérik a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
Határidő:  2009. augusztus 28. 
Felelős:  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 

 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

135/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
nagyközség temetőfenntartásáról és temetkezéséről szóló beszámolót, melyet 
elfogad. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Farkas Ferenc vállalkozó 
 
  
3/a. NAPIRENDI PONT: 
Közterületek elnevezése 

- Lányi György képviselői indítványa 
- 109/2008. (IV.21.) sz. önkormányzati határozat 

visszavonása 
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Cseri Péter alpolgármester:  A közterületek elnevezésével kapcsolatban az 
OMSB és a TFKB együttes ülésén foglalkozott. A táblázatban látható, hogy 
mire jutott a két bizottság. 
 
Lányi György: Kérdezem, hogy Szirtes Ádámról semmilyen közterülete nem 
nevezünk el? 
Továbbá, hogy a szőlősi kápolna és kastélykert nem lenne-e alkalmas hely arra, 
hogy II. János Pál pápáról nevezzük el? 
 
Farkas Gáborné: Arról volt szó, hogy csak akkor változtatunk, ha a lakókra 
nézve ez nem jelent többletköltséget. 
 
Csanádi Gábor:  Ha az Önkormányzat olyan közterület elnevezését változtatja 
meg, ami már egyszer el volt nevezve, akkor a költség az Önkormányzatot 
terheli. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke:  Nekem szimpatikus a Lányi képviselő úr 
ötlete, de valóban nem akartunk plusz költséget okozni a lakosságnak. A 
közeljövőben több új közterület fog kialakulni, ott felhasználhatnánk a 
Képviselő Úr ötleteit. A kastélykertet én közparkká, köztérré alakítanám. 
Véleményem szerint ezt a konkrét javaslatot most napoljuk el.  
 
Lányi György: Véleményem szerint ez méltó hely lenne az elnevezésre, és 
talán öten laknak ott. Nem jelentene nagy költséget. Ha megcsinálnánk ezt a régi 
fákkal szegélyezett parkot, méltó lenne II. János Pál pápához. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Megköszönöm a két bizottság gondos munkáját, 
ki ért egyet az említett módosításokkal ellátott javaslattal? 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

136/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  
a név nélküli közterületeket az OMSB javaslata alapján a következőképpen 
nevezi el: 
 
 
 Az OMSB  
 

A közterület helye, körülírása Javaslata Indoka 

 

A sülyi templom környezetének 
elnevezése II. János Pál 

pápáról 

Maradjon a jelenlegi 
helyzet Méltóbb hely kell 
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 A vasúthoz vezető kis utcácska Almáskerti köz Utal az egykori terület nevére 

 
Balassi - Teleki utcák közötti 

köz Óvoda köz Utal az óvoda közelségére 

 Szőlő u.-31-es út közötti sz. Melegvölgyi köz Utal az egykori üzemre 
 Sági út - 31-es közötti csapás Alvégi köz Ez jutott eszünkbe 

 
Kiskókai köz Nem kell új név Az itteni házak a Kiskókai útra 

számozottak, egyértelműek 
 Horváth A. melletti köz Mályva köz A Malom útról nyílik 

 

Szent István tér (a sorompótól 
a 31-esig) Nem kell új név Sok közüzem található itt.Erősíteni kell 

a tér jellegét, információs tábla kell 

 Gebauerék melletti  gyalogút Kender köz Utal az egykori terület nevére 
 Petőfi u. keleti ága Nem kell új név Ez is Petőfi u., egyértelmű a számozás 
 Sápi bekötőút Sápi út A Kossuth L. u.-tól a 31-esig 
 Zuhogó melletti átjáró Zuhogó köz Utal a patak jellegére 
 Zemen melletti köz Kishíd köz Kramár köz Sokan így ismerik 

 
Ady nyugati vége Nem kell új név Része az Adynak, itt kezdődik a 

számozás 
 Ady középső része Posta köz Része az Adynak 
 Gáspár dr. rendelője mellett Rendelő köz Egyértelműen a jellegre utal 

 
Kutyaszorító Nem kell új név 

Tájékoztató tábla 
Az ottani házak a Forrai útra címzettek. 

Tábla kihelyezhető: Kutyaszorító 

 

A Dózsa Gy. út egy részének 
Szirtes Ádámra, illetve a kis 

köz átkeresztelése 
Nem kell új név Túl sok háznak kellene új cím, 

mindegyik a Dózsára címzett. 

 

Templom utca Sőtér utca az ipszilon 
kisebb része 

A jelenlegi Templom u. csak az egyik 
oldalon beépített. Ahonnan ketté válik, 
onnan is lehet mind a két sáv Templom 

utca. Számozási kérdés mindössze, 
jelenleg egyébként egy ház van ott. 

 Templomi lépcső Szent Erzsébet lépcső  
 Kossuth L. 44-46. között Hegyi köz Jól kifejezi a lényeget. 

 
Gáspár István utcával 

szembeni lépcső Vachott lépcső Vachott és Petőfi találkozására 

 Kapás köz Nem kell új név A Kossuth tér része 

 

Burjusz köz Nem kell új név 

A Kossuth L.u. felőli rész erre az utcára, 
a Dózsa Gy. Felőli rész pedig ide van 

címezve. Tájékoztató tábla kihelyezése 
célszerű: Kis Ulicska 

 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő:  2009. december 31. 
Felelős:  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  
 
Lányi György képviselő indítványa: 
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Cseri Péter alpolgármester: Az indítványban az szerepel, hogy a Polgármester 
Úr tegyen lépéseket a MÁV-nál a Szőlőstelep elnevezés megváltoztatására. 
Véleményem szerint is barátságosabb a Szőlősnyaraló elnevezés, ezért azt 
javasolom, hogy a jövőben legyen Sülysáp-Szőlősnyaraló, ezzel is jelezve, hogy 
Sülysáp településhez tartozik. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: A települést egységes egészként kellene 
kezelni, ezért személy szerint is támogatom ezt az elnevezést. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

137/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 
Polgármestert, hogy a Szőlőstelep elnevezés Sülysáp-Szőlősnyaraló elnevezésre 
való megváltoztatás tárgyában járjon el a MÁV-nál. 
 
Határidő: 2009. december 31. 
Felelős:  Horinka László polgármester 
 
109/2008. (IV.21.) sz. önkormányzati határozat 
visszavonása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

138/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 109/2008. 
(IV.21.) sz. önkormányzati határozatot visszavonja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző  
 
 
3/b. NAPIRENDI PONT: 
Közösségi közlekedés Sülysápon 
 



 10

Cseri Péter alpolgármester: A kiküldött anyagot mindenki olvashatta. Aki 
utasként tapasztalta talán egyetért velem, hogy a helyi közlekedésben 
egyértelmű javulás mutatkozik. 
Az egyik bizottsági ülésen felmerült, hogy jó lenne, ha a Nagykátáról kb. 13.30 
órakor érkező vonatot is meg tudná várni a busz. Erre a kérdésre Négrádi 
Tamástól várom a választ. 
 
Négrádi Tamás, a HASZ Kft. képviselője: Ez csak akkor megoldható, ha a 
szőlősi járat kárára kitörlünk egy járatot, de akkor tanítás után nem tudnak a 
gyerekek időben hazamenni. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Akkor úgy tűnik, hogy ennek a kérésnek sajnos 
nem tudunk eleget tenni. 
 
Négrádi Tamás, a HASZ Kft. képviselője: A hétvégi járatok menetrendjével 
kapcsolatban egy járat megszüntetése merült fel, mert a gépkocsivezetőnek 
nincs módja pihenni, valamint sok gond van a vonaljegyekkel, sok időt vesz 
igénybe egy-egy megállóban a jegyek kiadása, ami menetrendcsúszást okozhat, 
ezért javasoljuk a vonaljegy árának emelését, a bérletek árának meghagyása 
mellett. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Erről most még nem szükséges dönteni, bár a 
bizottság támogatta a javaslatot. A jegyárak emeléséről várhatóan a novemberi 
testületi ülésen fogunk dönteni. Megköszönöm a beszámolót, és mivel ez csak 
egy tájékoztató volt, így nem kell szavaznunk. 
 
 
3/c. NAPIRENDI PONT: 
Városi Rendőrkapitányság Vezetőjének támogatási 
kérelme 
 
Cseri Péter alpolgármester: A bizottság foglalkozott a kéréssel. Itt az internet 
veszélyeiről van szó, és ezek kiszűréséhez alkalmazható megoldásokról 
szeretnének kiadni egy tájékoztató füzetet. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke:  Az első javaslat 100 eFt támogatásról szólt, de 
miután utánaszámoltunk, 50 eFt-ra módosítjuk a támogatási javaslatot. 
 
Farkas Gáborné:  Én is egyetértek az 50 eFt-os támogatás odaítélésével. 
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Cseri Péter alpolgármester: Én úgy tudom, hogy a Monori 
Rendőrkapitányságnak van kapacitása nevelő célzatú vetítések megtartására, 
ezért felhívom a OMSB figyelmét arra, hogy az intézményvezetők felé 
közvetítsék a lehetőséget, javaslom, hogy éljenek a lehetőséggel. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

139/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
a Monori Rendőrkapitányság kérésére az internet veszélyeire felhívó 
kiadványukhoz 50 eFt-tal járul hozzá. 
 
Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. szeptember 30. 
Felelős: Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
 
3/d. NAPIRENDI PONT: 
Társulási megállapodás módosítása 
Alapító Okirat módosítása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

140/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a csatolt 
mellékletnek megfelelően elfogadja a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás 
Tanácsa által 2009. július 30-án elfogadott Társulási Megállapodás módosítását, 
valamint az egységes szerkezetű Társulási Megállapodást. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
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141/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a csatolt 
mellékletnek megfelelően elfogadja a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás 
Tanácsa által 2009. július 30-án elfogadott Alapító Okirat módosítását, valamint 
az egységes szerkezetű Alapító Okiratot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
3/d. NAPIRENDI PONT: 
Továbbtanulási kérelem támogatása 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Szóban már ígéretet kaptam a Képviselő-
testülettől, hogy támogatni fogják a továbbtanulóimat. Kérem, hogy szavazzák 
meg az előterjesztett javaslatot. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Azt szeretném kérni, hogy különös gondossággal 
legyen eljárva a szerződés megkötésekor, nehogy később valamilyen probléma 
merülhessen fel. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

142/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, 
hogy a Corvinus Egyetem Közgazdaságtudományi Kar levelező munkarendű, 
költségtérítéses, igazgatásszervező szakos alapképzésre felvételt nyert 
dolgozóval tanulmányi szerződést kössön a Polgármesteri Hivatal. A képzés 
félévenkénti 170.000.- Ft díjának 80 %-át a Polgármesteri Hivatal vállalja – 
számla alapján -, a fennmaradó 20 %-ot a dolgozó fizeti meg. 
A szerződésben rögzítésre kerül a konzultációk idejére szabadnap biztosítása, 
vizsgaidőszakban – vizsgatárgyanként 2-2 nap tanulmányi szabadság biztosítása. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. szeptember 14. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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3/f. NAPIRENDI PONT: 
Képviselői indítvány 
 
Katus Norbert: Kapás Józsi bácsi ajánlotta figyelmünkbe a gyömrői 
gyilkosságban elhunyt Moóry Istvánt és Eper Józsefet. 
Javaslatom az, hogy a sápi emlékműre vésessük fel a két nevet, beszéltünk a 
Hősi Emlékmű Alapítvány képviselőivel, nem volt ellenvetésük. 
Az emlékmű környezetét október 23. napjára tegyük rendbe, viacolorral, 
növényekkel szebbé tehetjük, és nem jelentene nagy költséget sem. Ezzel 
kapcsolatban az én dolgom, hogy az újságban is megjelenjen egy cikk. 
A kommunizmus áldozatainak emléknapjáról döntsünk, két csoportról van szó, 
az 1945-ben és az 1956-ban elhunytakról. 
Friss információ, hogy az idén 1000 éves Pest Megye, és ebből az alkalomból a 
Pest Megyei Önkormányzat zászlókat ad át a településeknek, ez is október 23-án 
fog megtörténni, ez még egy ok, hogy az emlékmű környezetét szebbé tegyük. 
 
Farkas Gáborné: Szeretném megkérdezni, hogy ez az emlékművet létrehozó 
társaság hozzájárulásával történik? 
 
Katus Norbert:  Ez a társaság már megszűnt. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Véleményem szerint szavazhatunk egyben is a 
négy javaslatról: az emlékműre a nevek felvésése, az emlékmű környezetének 
rendbetétele, a Hírforrásban való megjelentetés, és a jövőben minden évben 
megemlékezés tartása az emlékműnél. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

143/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
Eper József és Moóry István nevét felvéseti a sápi emlékmű „A kommunista 
diktatúra áldozatai” feliratú emlékkövére. Az emlékmű környezetét rendbe kell 
tenni. A Sülysápi Hírforrás egyik számában ismertetni kell a lakossággal az 
1945. áprilisi gyömrői gyilkosságok történetét. A jövőben minden évben az 
emlékműnél megemlékezést kellene tartani a kommunizmus áldozatainak 
emléknapja alkalmából (február 25.). 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. december 31., illetve folyamatos 
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Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
3/h. NAPIRENDI PONT: 
Bérleti szerződés felbontása: 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: A pedagógus földek művelési ág 
megváltoztatásáról van szó. Ezt jelenleg a Kocsis Jánosék művelik. 
 
Farkas Gáborné: Ha a felmondási idő 6 hónap, akkor a felmondást egy 
hónappal későbbre kellene tenni. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Ha a másik fél elfogadja, akkor nincs gond. 
Még egy szempont van, amit egyeztetni kell, a földalapú támogatásokat a 
művelő kapja, ezért sem mindegy a szerződés felbontásának időpontja. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 

 
144/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megadja a 
tulajdonosi hozzájárulást a 0216/10 hrsz-ú, 14 ha 1733 m2 nagyságú, 3 
minőségű szántó terület erdő célú hasznosítására, egyben Kocsis Jánossal 
(jelenlegi bérlő és a terület művelője) kötött bérleti szerződés felmondásával 
egyetért. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
 László Ferenc települési képviselő az ülésről távozott ! 
 
 
3/i. NAPIRENDI PONT: 
Kistérségi Gondozási Központ felajánlása 
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A tájékoztatóban már leírtam, hogy a 
Gondozási Központ felajánlotta segítségét atekintetben, hogy az ételt ők 
ingyenesen házhoz szállítják. Azt is tudni kell, hogy a mi gondozóink 
kiszállítják az ételt, bevásárolnak, kiváltják a gyógyszert, kisebb takarítási 
munkákat is ellátnak. Jeleztem, hogy az egyetlen előnye az lehet, hogy a térítési 
díjban az étel kiszállítás költsége nem szerepel ez alatt kell érteni a Papp József 
bérének egy részét, az autó futásának egy részét, és ez az, ami az ellátotti 
gondozási térítési díjban megjelenik, mint fenntartási költség. Ez éves szinten az 
általam kifejtett tételek 185.122 Ft, ezt kell ráosztani a 25 ellátottra 252 
gondozási nappal és 8 órával. Ez olyan csekély mértékű a térítési díjban, ami 
miatt nem hiszem, hogy érdemes lenne a személyi kérdésekbe belemenni. Ezt a 
feladatot a kistérségi gondozási központ is a mi dolgozóinkkal látná el, de ebben 
az esetben meg kellene osztani a munkaidejüket. Nem gondolom, hogy ez 
nekünk megérné. Ha jelentősen fog változni az ételkiszállítás költsége, akkor 
érdemes ezen gondolkodni. Ez szeptember 1-től indul, de bármikor lehet hozzá 
csatlakozni. Ez nem igényel határozatot, mert nem történt konkrét felajánlás, ez 
tájékoztatás céljából volt. 
 
Cseri Péter alpolgármester : Két bizottság is foglalkozott ezzel, és hasonló 
álláspontra jutottak, ha forintosítható lesz a különbség, akkor a jövő évi 
költségvetés előtt még foglalkozhatunk vele. 
 
Farkas Gáborné: Ha ez napi 2 órát jelent, stb. azért át kellene gondolni, nekem 
kevésnek tűnik, hogy ez éves szinten ennyi pénzből kijön, a kocsikopástól 
kezdve. Jó lenne kiszámolni, hogy valóban ez mennyibe kerül. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Ez csak a dolog egyik része, de nem mellékes 
ez sem. Sokkal érdekesebb a munkajogi kérdés, a felelősség kérdése. Egy osztott 
munkáltatói jogkörnek soha nem volt jó vége. Nem érzem az arányokat 
megfelelőnek.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Van-e tudomásunk arról, hogy más településeken 
csatlakoztak-e már? 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Arról nincs tudomásom, hogy csatlakoztak-e, 
hiszen Nagykátán is ők látják el a feladatot. Mende ezt megoldja az OÁZIS-sal. 
A lányaink bércsökkenésével tényleg nem számoltam, hiszen nekik ugyanúgy ki 
kell menni ezután is, hiszen a feladatot ők fogják ellátni. A gondozónők is 
ellátják a saját autójukkal a feladatot. Azért számoltam csak ennyi költséggel.  
 
Dr. Papp Ágostonné: A gondozónőknek mindenképpen ott kell lenni, mert meg 
kell melegíteni az ételt, stb. azzal nincs kisegítve, hogy elviszik, ez csak egy kis 
része a dolognak. 
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Farkas Gáborné: Én úgy képzelem, hogy a gondozónők nem a kapuban teszik 
le az ételt, hanem beviszik, én úgy képzelem, hogy akik most a tányérig viszik 
az ennivalót, ezen lennének a jövőben a kihordók is. Nem úgy gondoltam, hogy 
lesz egy sofőr, aki azokat a gondozókat hordja, akik a kocsiból kiszállva a 
kaputól az asztalig viszik az ennivalót. Mint önjáró ételkihordó gondozók 
lesznek részben ennek az ajánlatnak az alkalmazottai. 
 
Dr. Papp Ágostonné: Az ápolásban benne van az is, hogy meg is eteti a 
gondozottat. Véleményem szerint megoldják ezt a feladatot. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Szerintem eléggé zavaros ez. Nekem nem világos, 
hogy mitől ez a nagylelkűség. Furcsállom egyáltalán a felajánlást.  
 
Farkas Gáborné: Ha az ellátási körzetet szélesíti akár térségben, akár 
lélekszámban, elképzelhető, hogy tarifakülönbséget tud leakasztani. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Javasolom, hogy bízzuk meg a Jegyzőt, hogy 
nézzen utána, hogy mi is van ennek a hátterében. Ha lesz információ, akkor még 
a költségvetési tárgyalás előtt legyen meg a rendelkezésre álló információ. 
 
3/j. NAPIRENDI PONT: 
Móra Ferenc Általános Iskola álláshely 
visszavonási ügye 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Arról van szó, hogy a FELFIN- rendszer 
alapján úgy látszik, hogy jelenleg nem kell az ellátandó feladathoz ennyi 
dolgozó. Az intézményvezetők ezt a kérdést kezeli. Ez egyfajta formalitás. Nem 
érint pedagógusmozgást. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Egy álláshely visszavonása mellett kell dönteni a 
számok valósága alapján. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

145/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Móra Ferenc Általános Iskola Igazgatójának beadványát, és a tantárgyfelosztás 
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tervezet alapján 1 fő pedagógus álláshely visszavonása mellett dönt 2009. 
augusztus 31. napjával. 
Felhívja az Intézményvezetőt, hogy a döntésből adódó feladatokat végezze el. 
 
Határidő: 2009. szeptember 15. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Horváth Attiláné, a Móra F. Általános Iskola igazgatója 
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
2009. I. félévi költségvetési beszámoló 
megtárgyalása 
 
Cseri Péter alpolgármester: A Polgármester Úr alaposan körbejárta a 
beszámoló megtárgyalását, ha egyetértetek vele, akkor tárgyaljuk meg a 
jelenléte nélkül. Nagyon alapos előkészítés után meg tudjuk tárgyalni az 
előterjesztést. 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Kb. azok a 
pénzügyi célok, amiket a bizottság kitűzött, nagyjából látszanak,  a kiadás és a 
bevételi oldalnál nem túl nagy eltérés mutatkozik. Szeptemberben az áfa-emelés 
miatt módosítanunk kell a költségvetést. Kb. erre számítottunk a bizottság 
részéről. 
 
Cseri Péter alpolgármester:  A bizottság munkáját megköszönve, elfogadásra 
ajánlom a beszámolót. 
 
A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
elfogadásáról döntöttek: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
6/2009. (VIII. 27.) sz. rendelete 
2009. félévi költségvetéséről 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról  szóló többször 
módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 
2009.évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény alapján 2009. évi 
költségvetéséről az alábbi rendeletét alkotja meg:  
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I. fejezet 
Sülysáp Önkormányzat  
2009. félévi költségvetése 

 
1.§ (1) Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a 2/2009 (II.12)  rendeletével 
hagyta jóvá a 2009.évi költségvetését. 
 

Eredeti előirányzat 
Bevétel:  1.655.533 e Ft  - melyből 807.022 e Ft  előző évi 

pénzmaradvány 
Kiadás:  1.655.533 e Ft 
Módosított előirányzat 
Bevétel.  1.709.109 e Ft 
Kiadás   1.709.190 e Ft 

 
(2) Az eredeti előirányzat 2009. I félévben 53.656 e Ft-tal került módosításra,  
mely a központi költségvetéstől átvett pénzeszközök. ( részletezését a 7 sz.-u 
melléklet tartalmazza) 
 
2.§. A pénzforgalmi bevétlek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a 
közoktatási normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási főösszeg címenkénti (költségvetési 
szervenkénti) megoszlását 2.sz. melléklet tartalmazza . 
 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek 
kiadásainak kiemelt előirányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet 
tartalmazza . Az átadott pénzeszközök részletezését a 3/a. sz. melléklet 
tartalmazza.  
 
4.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról 
szóló többször módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar 
Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény 
rendelkezései az irányadók.  
 
(2) Jelen rendelet 2008. év január hó 1. napjával visszamenőlegesen lép 

hatályba. 
 
(3) A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon gondoskodik a 

hirdetőtáblán történő kifüggesztéssel. 
 
Sülysáp, 2009. augusztus hó 27. 
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Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona  
 polgármester                                                     jegyző 

 
 
ZÁRADÉK: 
A mai napon kihirdetésre került. 
2009. augusztus 28.      Gulyásné dr. Gál Ilona 
                   jegyző 
 
 
3/l. NAPIRENDI PONT: 
Béke u. – Tápió u. forgalmi rend változása 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: A forgalmi rend változásra az autóbusz 
közlekedése miatt van szükség. A korábbi helyzet szerint alá volt rendelve a 
korábban szilárd burkolatú Béke utcai szakasznak a Tápió utca.  
Bizottságunknak az volt a véleménye, hogy alá kellene rendelni a Béke utca 
forgalmát a Tápió utcának a buszközlekedés miatt. Sokaknak fura volt ez az új 
forgalmi rend. Most már kint van a tábla, egyértelmű a jelzés.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Burkolt úthoz nem burkolt út csatlakozott. 
Megtörtént az aszfaltozás, lépni kellett, hogy a berögződés miatt nehogy baleset 
legyen. Ezt a döntést jóvá kell hagynunk. 
 
Lányi György: A busz miatt kellett leaszfaltozni a Tápió utcát. Én úgy 
gondolom, hogy pont a busznak kellene az elsőbbség, hogy ne kelljen megállnia. 
 
 
Horinka László polgármester úr az ülésre 
megérkezett ! 
 
Lányi György: Javasolom, hogy a Béke utcára legyen kitéve az elsőbbségadás 
kötelező tábla, a főútvonal a Tápió utca legyen. A busznak biztosítsunk 
elsőbbséget. 
 
Cseri Péter alpolgármester. Értsünk egyet abban, hogy a jelenlegi forgalmi 
renddel még nem követtünk el semmilyen hibát, a lakosság ezt szokta meg. 
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Katus Norbert: A Tápió utca végén a 31. sz. fkl. útra való kihajtó sokkal 
kisebb, mint a Béke utcai, valamint az utca forgalma is sokkal kisebb. A busz 
pár alkalommal megy el ott naponta, viszont a Béke utcán sokkal többször. Én 
meghagynám ezt, még ha a busznak kellene is megállania.  
 
Szücsi Csaba: Én sem támogatom, ezt meg lehetne oldani, .sokkal kevesebb az 
a szituáicó, mikor egy busznak kell elsőbbséget adnia.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Figyelmetekbe ajánlom az út a vonalvezetését.  
 
Farkas Gáborné: Szerintem is így maradjon, ahogy ki van helyezve egyrészt a 
forgalom miatt, másrészt a beláthatóság miatt.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Hagyjuk így a forgalmi rendet, és várjunk még 
egy kis időt. Ha úgy látjuk indokoltnak, hogy a buszjárat igényli az elsőbbséget, 
vagy a forgalom átrendeződik, akkor foglalkozzunk vele. 
 
Szücsi Csaba: Eddig is nyűg volt a buszsofőrnek, mert soha nem kapott 
elsőbbséget. 
 
Farkas Gáborné: A TFKB ülésén erről egy lakossági észrevétel alapján 
tárgyaltunk. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Javasolom, hogy úgy zárjuk le a napirendet, hogy 
hagyjuk meg a mostani, meglévő forgalmi rendet. Ha a szükség úgy hozza, akár 
a közlekedési szokások, akár a buszjárat sűrűsödése, akkor újból tárgyalni 
fogjuk. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

146/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
a Tápió utcában elsőbbségadás kötelező tábla kihelyezése szükséges. 
 
Felkérik a Faluszolga Kft. ügyvezetőjét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Cseri Tamás, a Faluszolga Kft. ügyvezetője 
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3/m NAPIRENDI PONT: 
Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Megállapodásának módosítása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

147/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tápió-vidéki 
Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodás módosításait a csatolt 
mellékletnek megfelelően, minősített többséggel elfogadja. 
 
Határidő:  azonnal 
Felelős:  Horinka László polgármester 
 
3/n NAPIRENDI PONT: 
Tervellenőri megbízás 
 
Horinka László polgármester: A bölcsődénk tervei elkészültek és sajnos egy 
jogszabályra való hivatkozással kell tervellenőrt foglalkoztatni. Az ajánlat 
állítólag nagyon is méltányos, én soknak tartom. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Szakáganként kell a terveket megvizsgálni és 
ellenőrizni, ez nem egy ember munkáját fedi, 4-5 tervező dolgozik együtt. Nem 
látok sok esélyt a spórolásra. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 12 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

148/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
a sülysápi bölcsőde építészeti terveinek ellenőrzésével a Koncípium Kft-t (2030 
Érd, Mester utca 53.) bízza meg. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására és az 1,06 millió Ft + ÁFA 
ellenérték kifizetésére. 
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Határidő:  2009. szeptember 30. 
Felelős:  Horinka László polgármester 
 
 
3/o. NAPIRENDI PONT: 
Szociálisan rászoruló energiafogyasztók 
támogatásához önerő meghatározása 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A Magyar Energia Hivatal kiszabta, hogy az 
árrés egy részét krízisalapba helyezzék el. Az ebben lévő összegre 
magánszemélyek nem pályázhatnak, csak társaságok és önkormányzatok. Az 
önkormányzat, mint pályázó, és minden pályázónak legalább a 10 %-ával kell 
hozzájárulni ahhoz az összeghez, amit majd visszaosztanak. A CSASE vezetője 
kb. 2 mF-os összeggel számolt. A támogatás összege a legritkább esetben lehet 
15 eFt-nál nagyobb, ez a maximális érték. Számos feltétel van, amit az 
önkormányzatnak kell vizsgálni, a pályázatot is az önkormányzatnak kell 
elkészítenie. Ezzel a 2 mFt-os összeggel számolt a vezető és ehhez 200 eFt-os 
önerőre van szükség, ezt kellene jóváhagyni a pályázat benyújtásához. 
 
Horinka László polgármester: Pénzünk már nem sok mindenre van. Engem 
zavar, hogy az alulfinanszírozott önkormányzatoknak újabb és újabb kiadásokat 
akasztanak a nyakukba. Nem örülök ennek egyáltalán, viszont úgy érzem, hogy 
ezt el kell fogadnunk.  
 
 
A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 

149/2009. (VIII.27.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  
a szociálisan rászoruló energiafogyasztók támogatásához 200 eFt önerőt biztosít. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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Egyéb bejelentések, tájékoztatások: 
Horinka László polgármester: A várossá válási pályázatunkra egy választ 
kaptunk, amit az Önkormányzati Miniszter írt és küldött el, mely szerint a 
foglalkoztatás csökkentése volt a gátja a várossá válásunknak. A Köztársasági 
Elnök nem adott választ levelünkre. 
 
Lányi György: Szeretném megkérdezni, hogy a Határ út hogyan lett megnyitva 
a Kókai utca felé? Hogyan érinti a Faluszolga Kft. és a Merczel Sándor közötti 
cserét? 
 
Horinka László polgármester: Térkép szerint is volt egy út a Vasút utcai 
telkek végében. Az út másik végén kezdődött a Faluszolga Kft. telephelye. Az 
utat nem adtuk el a Szabó Zoltánnak. A Kókára vezető útnál egy csík megy 
befelé, végülis a Határ út folytatása felé. A Merczellel tető alá hozandó 
megállapodásban a Faluszolga Kft-nek volt 4,5 ha területe, most 3,4 hektárról 
beszélünk.  
 
Lányi György : Akkor, ha jól értem volt egy mezsgye és most 16 m-re ki lett 
szélesítve. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Amikor 1992-ben a kárpótlási földdarabok ki 
lettek alakítva, ez műszakilag is le lett választva. Önkormányzati tulajdonú 
útként. Az ingatlan-nyilvántartás szerint ez egy 16 m széles út.  
 
Horinka László polgármester: természetesen voltak problémák az út 
kialakításánál.  
 
Lányi György:  Köszönöm a tájékoztatást. 
 
Horinka László polgármester:  Több hozzászólás, észrevétel nem lévén, az 
ülést ezennel berekesztem 
 
Sülysáp, 2009. szeptember 01. 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona              Horinka László 
                  jegyző                                                      polgármester 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 

Zemen József 
települési képviselő 
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